
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve és Sajópüspöki Községek Képviselő-testületének 2007. július 25-én 13.00 
órai kezdettel a bánrévei polgármesteri hivatalban megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:   
 
Sajópüspöki Képviselő-testülete részéről: 
   Varga Zoltánné polgármester, 
   Varga Istvánné alpolgármester, 
   Durkó Gáborné, 
   Reményi Lajosné, 
   Tamás János képviselők, 
   Henyecz Sándorné körjegyző, 
Bánréve Képviselő-testülete részéről: 

Hajdu Gábor polgármester,  
Révay István alpolgármester, 
Bán János, 
Elekes Péter, 
Kozma Lászlóné, 
Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 
Vass András, 
Virág Imréné képviselők, 

 Garaj Dániel jegyző, 
 Ujváryné Szabó Erika óvodavezető, 
 Juhász László tanár, Kodály Zoltán zeneiskola részéről, 
 Tarr János MSZP bánrévei szervezete részéről. 
 

Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Vass András 
képviselő Urat és Virág Imréné képviselő Asszonyt javasolta. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. Beszámoló az ÁMK munkájáról 

Előadó: ÁMK igazgató 
 
2. Intézményfenntartó társulások létrehozása 

Előadó: polgármester 
 

3. Alapító okiratok elfogadása 
Előadó: jegyző 

 
4. Indítványok, javaslatok 
 

 1



Varga Zoltánné polgármester Asszony köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
Képviselő-testület határozatképes, 5 képviselő jelen van. Lászka László jelezte 
távolmaradását. Javaslatot tett a napirendi pontokra. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Varga 
Istvánné alpolgármestert és Tamás János képviselő Urat javasolta, melyet a Képviselő-testület 
egyhangúlag elfogadott.  
 
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: Beszámoló az ÁMK munkájáról 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testületek! A napirendi ponthoz kapcsolódó anyagot 
mindenki megkapta. Kérem Igazgató Urat, tegye meg szóbeli kiegészítését. 
 
Bán János: Köszöntöm a megjelenteket. Két kiegészítést szeretnék tenni. Az oktató-nevelő 
munkarészből kimaradt, a mérési értékelés, magatartási zavarokkal, valamint a tanulási 
zavarokkal küszködőkkel kapcsolatos nevelési értekezletek. A másik amivel ki szeretném 
egészíteni a beszámolót az, hogy intézményünkben működik a Kodály Zoltán zeneiskola 
Kazincbarcika, valamint a S.P.I.C művészeti iskola Ózd tagozata. A S.P.I.C művészeti iskola 
nem tartotta be a megkötött megállapodásban foglaltakat, nem fizetett a tanévben bérleti díjat. 
Az az észrevételünk, hogy a S.P.I.C művészeti iskola esetében az oktatás színvonala is 
csökkent. A jövőben a kapcsolatot meg kívánjuk velük szüntetni. A Kodály Zoltán zeneiskola 
igazgatójával a kapcsolatot felvettem, ők is tudnák biztosítani intézményünkben a 
képzőművészet, modern tánc és néptánc oktatást, és jobb színvonalon, mint az eddigi. A 
jövőben tárgyalni kívánunk az ügyben velük.  
 
Garaj Dániel: A három előterjesztés, az iskola, az ÁMK, valamint a zeneiskola beszámolója 
anyagban kiküldésre került mindenki részére. Az a véleményem, hogy a beszámolókban 
széles körben tárgyalták a témát. Döntést kellene hozniuk a testületeknek az 5. osztályban az 
osztálybontás ügyében. Az óraterv, tanterv összeállítása ezután fog következni, amennyiben a 
tagintézmény vonatkozásában a megállapodás megszületik. Az alapító okiratot módosítani 
kell, erről a következőkben még fog szó esni, bele kell, hogy kerüljön a látássérült gyermek 
is. A módosításban ez már így szerepel. A Zeneiskola beszámolója a munkáról képet ad. 
Látható, hogy amikor fenntartunk egy ilyen oktatást, hozzáteszünk valamit, akkor nem csak a 
bánrévei gyermekeket támogatjuk, hanem a máshonnan ide járókat is. Örülök, hogy jól megy 
ez az oktatás is intézményünkben, sőt annak is örülök, hogy az az elképzelés, hogy a S.P.I.C 
iskolával megszüntetjük a kapcsolatot. Azt azonban látni kell, hogy az nem igaz, hogy egy 
ilyen művészeti tagozat működtetése és fenntartása semmibe nem kerül nekünk, ténylegesen 
felmerülő költségeink vannak. A beszámolók alapján a munkát jónak tartom. A Képviselő-
testületek mindent meg is tesznek annak érdekében, hogy jó színvonalú oktatás legyen.  
A 2. és a 3. napirendi pont világos képet ad, hogy ki mit vállal a társulások létrehozásával 
kapcsolatosan. Javaslom, hogy az osztálybontást a Képviselő-testületek engedélyezzék, és a 
beszámolókat  is elfogadásra javasolom. 
 
Kozma Lászlóné: Tartalmas, értékes beszámolókat kaptunk. Örömmel látom, hogy a 
megszorítások ellenére fejlesztésekre is jutott pénz. A versenyeken való részvétel 
eredményeivel is elégedettek lehetünk. Összességében elmondható, hogy eredményes munkát 
végeztek. A további munkához jó erőt, egészséget kívánok. Az biztos, hogy egyre nehezebb 
lesz. Köszönet a végzett munkáért igazgató Úrnak és a pedagógusoknak is. A csoportbontás 
indokolt, így javaslom azt megszavazni. Az ÁMK beszámolóját is tartalmasnak ítélem. 
Kitűnik, hogy jó munkát végeztek, sok jó és eredményes rendezvény megtartására került sor. 
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A zeneiskola beszámolóját is jónak ítélem. Sajnos, hogy rossz a helyzet az áthallások miatt. 
Nem tudom, hogy mit tudnánk tenni a helyzet javítása érdekében. Sajnos nem volt más 
megoldás. Nagyon színvonalas műsorokkal vettek részt különféle rendezvényeken. Reméljük, 
hogy a jövőben a fennálló problémára is található megoldás.  
 
Virág Imréné: Szakmailag már olyan sokat változott minden amióta én tanítottam, hogy 
szakmai értékelésbe nem kívánok bocsátkozni. Három pedagógus is van a Képviselő-
testületünkben, ők ezt jobban tudják. A beszámolóból kitűnik, hogy sokrétű, sokirányú 
elfoglaltságot biztosítanak a gyermekek számára. A nevelők továbbtanulása, valamint az 
országos mérés eredménye is nagyon dícséretes. Amivel nem értek egyet az, hogy a gyerekek 
magatartása négyes. Ugyanez a véleményem a szorgalom négyes átlag eredménnyel is. A 
számok ezt mutatják. Valóban sok szép eredmény született, de a 200 gyermekből még jobb is 
lehetne. Nem látok például magyar irodalom és nyelv verseny eredményeket. Szép, sokirányú 
foglalkozás folyik az intézményben, ez dicséretes. Az ÁMK beszámolójának nagyon örültem, 
nagyon örvendetesnek tartom, hogy a kezemben tarthatom. Szép, színvonalas tevékenység 
folyik az intézményben. Szélesebb körben kellene publikálni az ÁMK által szervezett 
rendezvényeket, hogy tudjanak erről többen településünkön. A zeneiskola beszámolójában 
olvasható, hogy a körülmények nem olyanok, mint amilyen szükséges lenne. A mai világban 
senkinek sem az. Alkalmazkodni kell, úgy érzem, hogy amit lehet, azt a Képviselő-testületünk 
megtette.  
 
Bán János: A magatartás és szorgalom eredményekkel kapcsolatosan el szeretném mondani, 
hogy valóban jónak mondható az eredmény. Én is meglepődtem amikor a számadatok ezt 
adták ki, hiszen osztály szinten sok a kettes, hármas magatartású, szorgalmú gyermek. Azt el 
kell mondani, hogy inkább jók az eredmények. Megyei versenyen voltak a gyermekek. Varga 
Albert szavalóversenyen, helyesírás versenyen Naszádi Noémi, kémia versenyen Kórik 
László ért el szép eredményt.  
 
Virág Imréné: Több névvel szeretnék találkozni, nem mindig ugyanazokkal. Véleményem 
szerint sok értelmes, jó gyermek jár az intézménybe. 
 
Bán János: Karoljuk a gyermekeket. Sok kisebbségi versenyre is elvisszük őket. Sajnálatos 
dolog és több esetben előfordult, hogy a pedagógus felkészíti a gyermeket egy versenyre, de 
sokan vannak úgy, hogy mégsem mennek el.  
 
Hajdu Gábor: Tartalmas beszámolókat tarthatunk a kezünkben. Sokszor hallhatunk olyat a 
faluban, hogy itt nem történik semmi. Ezekből a beszámolókból látható, hogy ez nem így van. 
Az is látható, hogy pedagógusaink munkája példa értékű. Amikor elkezdődött ez a koncepció, 
akkor a pedagógusok e mellé a kezdeményezés mellé dicséretesen mellé álltak. Ez mostanra 
látható, hogy jó cél volt, és egy kapocs lett a mi iskolánk. Őszintén köszönöm a munkát, és ne 
feledkezzünk meg a segítőkről sem, nekik is köszönjük. Úgy gondolom, hogy a csoportbontás 
nem okozhat gondot. A szakmai munka javítása a cél. Javaslom elfogadni a beszámolókat, 
valamint a csoportbontást a 42 gyermeknél. A zeneiskola problémájával kapcsolatosan el 
szeretném mondani, hogy mi nem tudunk mást biztosítani. Jelenleg ez van, ezzel meg kell 
békélni, nincs más lehetőség. Azt látni kell, hogy az összes támogatást a gyermekekre a 
zeneiskola kapja, mi pedig fenntartjuk számukra. A művészet oktatásról ingyen szó sem lehet. 
Nagyon jó dolog, hogy a gyermekek jó színvonalon tudják tanulni ezeket a dolgokat, de meg 
kell nézni, hogy mennyibe kerül, a feltételeket fogjuk-e tudni biztosítani. Végig kell gondolni, 
és mindenképpen bérleti díjat kell fizessen a Kodály Zoltán zeneiskola is. A diákok is fizetnek 
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az iskolának. A S.P.I.C iskolával kapcsolatosan a jogi lépést meg kell majd tennünk. Javaslom 
a beszámolókat elfogadni. 
 
Reményi Lajosné: Tartalmas beszámolókat kaptunk. Kitűnik, hogy sokat dolgoznak a 
pedagógusok. Szép eredményeket értek el, dicséret jár érte. 
 
Varga Zoltánné: Tartalmas, szép beszámolókat kaptunk. Közvetlen rálátásunk nincs  ugyan a 
dolgokra. Sok jó elhangzott a beszámolókkal kapcsolatosan, csak ismételni tudnám az előttem 
hozzászólókat.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Bánréve község Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

57/2007. (VII.25.) sz. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló az ÁMK munkájáról 

 
a./ Képviselő-testület az ÁMK munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 

 
b./ A Képviselő-testület engedélyezi, hogy a Tompa Mihály Körzeti Általános  
Iskolában 2007. szeptember 01-től az oktatás 10 tanuló csoportban  
folytatódjon. 

 
Határidő: 2007. szeptember 01. 
Felelős: ÁMK igazgató 
 

2. napirendi pont:  Intézményfenntartó társulások létrehozása 
3. napirendi pont:    Alapító okiratok elfogadása 
 
 
Hajdu Gábor: Az elmúlt ülés óta nagyon feszített tempóban dolgoztunk azért, hogy a mai 
ülésre sikerüljön összeállítani a kiadott anyagot. Az ülés elején kiosztott költségvetés 
megközelítőleg pontos, nagy különbség már nem lehet. Nagyon sokat dolgoztunk az anyagon, 
még a mai napon is történtek változtatások. Az elkészült anyag tükrében a megállapodás 
megköthető. Megkérem jegyző Urat, ismertesse szóbeli kiegészítését. 
 
Garaj Dániel:  Nagyon rövid idő állt rendelkezésünkre az anyag összeállításához. Mindig 
nehéz döntés, amikor emberi sorsokról kell dönteni. Voltak olyan kritikus időszakok, amikor 
azt mondtuk, hogy ez nem ér ennyit, nem csináljuk tovább. Az anyag elkészült, apró hibák, 
elírások biztosan találhatóak még benne, annak ellenére, hogy mi már rengetegszer átnéztük. 
Ismertette előterjesztését, mely teljes terjedelemben a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Henyecz Sándorné: Köszöntöm a Képviselő-testületeket! Kiegészítésképpen azt szeretném 
hozzáfűzni, hogy különféle véleményeket kellett beszereznünk, ez szerepel az írásos 
anyagban is. Elkészültek az OKÉV által kiadott szakértői vélemények, melynek beszerzéséről 
Sajópüspöki gondoskodott. Ezért fizetnünk kellett. Ismertette a szakértői véleményt, mely 
teljes terjedelemben a jegyzőkönyv mellékletét képezi. Megkaptuk a Megyei Közgyűlés által 
kiadott véleményt is. Ismertette azt, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
A határozati javaslatban a 6. pontban a költségvetés első félévi beszámolójára vonatkozó rész 
határidejét javasolnám szeptember 15-re módosítani. 
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Garaj Dániel: Rendben, szeptember 15-re módosul a határidő abban a bekezdésben. 
 
Hajdu Gábor: Feszített tempóban, sok munkával teltek a napjaink. A jelenlegi a legideálisabb 
állapot ez, ami elfogadható. Ezekkel a törvényi döntésekkel kényszerítik a településeket, hogy 
a kisiskolák tagiskolákká legyenek. Tulajdonképpen a gyermekek számának a csökkenése 
ennek az oka.  
 
Virág Imréné: A társulási megállapodás V. pontjában a társulás ellenőrzése résznél, 
tulajdonképpen mit takar ez a leírt megfogalmazás. Milyen formában, hogyan valósul ez 
meg? 
 
Henyecz Sándorné: A költségvetés elfogadása során történik ez tulajdonképpen, ez takarhatja 
ezt. 
 
Virág Imréné: Akkor ez közösen, közös ülésen történik? 
 
Garaj Dániel: Közös ülésen el kell dönteni, hogy hogy megyünk tovább, erre terjed ki a 
megfogalmazás. Jelenleg 2.200.000,-Ft a plusz, meglátjuk, hogy jövőre hogyan alakul. 
 
Henyecz Sándorné: Tulajdonképpen alatta a bekezdés ugyanezt tartalmazza. 
 
Virág Imréné: A szabályzatunk így rájuk is vonatkozik? 
 
Garaj Dániel: Igen. 
 
Varga Zoltánné: Sokat osztottunk, szoroztunk, hogy ez az eredmény megszülessen. Végül 
megszületett, bár még ma is történtek módosítások. Kérem a két Képviselő-testületet, hogy ha 
probléma merülne fel menet közben, arról beszéljünk majd. Mindenképpen beszélni kell róla. 
Adódhat ilyen. Nagyon rövid idő állt rendelkezésre. Sajnálatos, hogy erre sor kell, hogy 
kerüljön, de el kell ismerni, hogy jól kitalálták a jogalkotók, hogy a plusz  normatívával 
ösztönzik erre a településeket. Amennyiben a megállapodás létrejön, mi köszönjük a bánrévei 
fogadó szándékot. Próbálunk úgy együttműködni, hogy jogi vita a jövőben ne legyen. Bízunk 
a jó együttműködésben.  
 
Ujváry Ferenc: A megállapodásból kitűnik, hogy az intézmény vezetője felelős a 
tagintézménynél történt gazdálkodásért. Nem látom a tervezetben, hogy milyen jogállásban 
van egymással az intézményvezető és a tagintézmény vezetője.  
 
Varga Zoltánné: A munkáltatói jogkör gyakorlója a polgármester, aztán az intézményvezető 
és úgy a tagintézmény vezető. Ez a sorrend. 
 
Ujváry Ferenc: Akkor a jogkör gyakorlója az intézményvezető.  
 
Henyecz Sándorné: A II. 2. pontban ez benne is van. 
 
Tóth Csabáné: Mi történik abban az esetben, hogy ha a Sajópüspöki szülők úgy gondolják, 
hogy mivel a felsős gyermekük ide jár Bánrévére akkor az alsós gyermekét is inkább ide íratja 
be, így Sajópüspökiben akkor nagyon lecsökken a létszám.  
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Varga Zoltánné: Jogos a kérdés. Mi a szülőkkel elbeszélgettünk, ragaszkodnak ahhoz, hogy 
az 1-4. osztályba a gyermekek oda járjanak. Aki eddig áthozta a gyermekét az a valós, vagy 
vélt sérelmei miatt történt. Ennyire előre még ne menjünk. 
 
Hajdu Gábor: Az nekünk nem érdekünk, hogy Sajópüspökiben megszűnjön az iskola. A 
normatívákat a tagiskolára kapjuk.  
 
Henyecz Sándorné: Előny, hogy a gyermeklétszámot összevonva nézik, így mindkét helyen 
megvan a létszám. 
 
Hajdu Gábor: A legnagyobb probléma az, hogy nem születik gyerek. 
 
Garaj Dániel: Az intézményfenntartó megállapodás kiküldésre fog kerülni egységes 
szerkezetben, ez lesz az alap.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Bánréve község Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatokat: 
 

58/2007. (VII.25.) sz. határozat 
 
Tárgy: Általános Művelődési Központ intézményfenntartó társulás létrehozása 
 
Képviselő-testület a bánrévei Általános Művelődési Központ és tagintézménye,  
a Sajópüspöki Általános Iskola intézményfenntartó társulási megállapodást a  

     melléklet szerint jóváhagyja, melynek aláírására a Polgármestert felhatalmazza. 
 

     Felelős:  Polgármester 
     Határidő: értelemszerűen 
 

59/2007. (VII.25.) sz. határozat 
 
Tárgy: Napköziotthonos Óvoda intézményfenntartó társulás létrehozása 

 
     Képviselő-testület a bánrévei Napköziotthonos Óvoda és tagintézménye, a 

Sajópüspöki Napköziotthonos Óvoda intézményfenntartó társulási 
megállapodást a melléklet szerint jóváhagyja, melynek aláírására a 
Polgármestert felhatalmazza. 

 
     Felelős: Polgármester 
     Határidő: értelemszerűen 

  
60/2007. (VII.25.) sz. határozat 
 
Tárgy:  Általános Művelődési Központ alapító okirat elfogadása 
 
A Képviselő-testület az előterjesztés melléklete alapján elfogadja a bánrévei 
Általános Művelődési Központ alapító okiratát  
 

     Felelős: Polgármester 
     Határidő: értelemszerűen 
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61/2007. (VII.25.) sz. határozat 
 
Tárgy:  Óvoda alapító okirat elfogadása 

 
A Képviselő-testület az előterjesztés melléklete alapján elfogadja a bánrévei 
Napköziotthonos Óvoda alapító okiratát  
 

     Felelős: Polgármester 
     Határidő: értelemszerűen 
 

62/2007. (VII.25.) sz. határozat 
 
Tárgy: Intézmények működése 

 
Képviselő-testület a társulási megállapodással létrehozott intézmények 
működésével kapcsolatban az alábbi döntéseket hozza:  

  
     a../ Az intézmények Pedagógiai Programját, Szervezeti és Működési 

Szabályzatát, valamint Intézményi Minőségirányítási Programját, és az ehhez 
kapcsolódó egyéb szabályzatokat felül kell vizsgálni. 

 
     Felelős: intézményvezetők 
     Határidő:2007. szeptember 30. 
 
     b./ A fenti intézmények átszervezése miatt szükségessé vált költségvetési 

előirányzat módosításokat a költségvetés I. félévi beszámolójakor kell a testület 
elé terjeszteni. 

 
     Felelős: jegyző 
     Határidő:  2007. szeptember 15. 
 

c./ Az érintett dolgozók – 4 fő pedagógus, 1 fő dajka, 0,75 fő takarító - 
áthelyezéssel kerülnek a jogutód intézményhez. Az ezzel kapcsolatos feladatok 
végrehajtásáról a munkáltatói jogkör gyakorlói gondoskodjanak. 
 
Határidő: szeptember 1. 
Felelős: intézményvezetők 
 
d./ A napköziotthonos gyermekek, valamint az általános iskolai tanulók 
szállítását (verseny, fogászat, úszás oktatás) a fenntartók az eddigieknek 
megfelelően biztosítják.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 
 
e./ Dolgozók átvételével kapcsolatos munkaruha juttatás különbözetét 2007. 
évre Sajópüspöki megtéríti. 
 
Határidő: szeptember 30. 
Felelős: polgármester 
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Varga Zoltánné: Köszönjük Bánréve Képviselő-testületének fogadó szándékát. Bízunk a 
további jó együttműködésben. 
Hajdu Gábor: Mi is köszönjük Sajópüspöki Önkormányzat Képviselő-testületének, és további 
jó munkát kívánunk. 
 
Sajópüspöki Képviselő-testülete távozott az ülésről. 
 
4.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
a./ Regionális vízművek önkormányzati tulajdonba vétele 
 
Hajdu Gábor: Jegyző Úrnak lenne egy indítvány, javaslata, kérem ismertesse azt. 
 
Garaj Dániel: Az elmúlt ülésen már volt szó a regionális vízművek önkormányzati tulajdonba 
vétele ügyével. Ismertette Esztergom Város Polgármesteri Hivatala tájékoztatását, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. Véleményem szerint adhatunk meghatalmazást, hogy mint 
gesztor település eljárjon.  
 
Hajdu Gábor: Esztergom Város Polgármesteri Hivatala, mint gesztor település felvállalja, 
hogy egy csomagban bejelenti az igényt. 
 
Elekes Péter: Az Önkormányzatok nem tudnak összefogni, hogy ne adják el a vízműveket? 
 
Hajdu Gábor: Ez az összefogás, hogy ha el is adják, kapjunk belőle. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Bánréve község Képviselő-testülete 10 igen szavazattal 
meghozta az alábbi határozatot: 
 

63/2007. (VII.25.) sz. határozat 
 
Tárgy: Regionális vízművek önkormányzati tulajdonba vétele 

 
Bánréve Község Képviselő-testülete meghatalmazza Esztergom Város 
Önkormányzatát, hogy a regionális vízművek törzstőkéjét megtestesítő 
részvénycsomag lakosságszám arányos önkormányzati tulajdonba adására 
vonatkozó igényt Bánréve Községi Önkormányzat helyett az ÁPV Rt-hez 
bejelentse. 

 
 
Hajdu Gábor: Az augusztus 19-én megtartandó falunappal kapcsolatosan szeretném 
tájékoztatni a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy az előzőekben megbeszélt és elfogadott 
programok mind le vannak kötve, semmilyen változás, probléma nem merült fel. A meghívók 
kiküldését és a plakátolást a Bánrévei Hírnökkel együtt gondolnám, így ezzel kapcsolatban 
még egy rendkívüli ülést tartanunk kell a közeljövőben, melynek időpontja augusztus 07-e. A 
kezdést 15.30-ra gondolnánk, így tiszteletes Asszony az istentisztelet előtt még a 
kenyérszentelésre is el tudna jönni. Egyeztetni kell majd vele. Arról kellene döntenünk, hogy 
valamilyen ellátást kívánunk-e biztosítani. Amennyiben igen, úgy azt is el kell kezdeni 
szervezni, hogy hogyan legyen a lebonyolítás. 
 
Elekes Péter: A lekötött műsoraink között szerepel néptánc. Van egy kissikátori ismerős 
gyerek, aki szokott énekelni, szívesen eljönne. Lehetséges lenne-e, hogy fellépjen. Nagyon 
ügyes, jó gyerek. 
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Hajdu Gábor: A lányom is azt mondta nekem valamelyik este, hogy ők Zsófival szeretnének 
fellépni a falunapon énekelni. Schmidt Zsófiával szeretne énekelni. Mariannal egyeztetni kell, 
hogy a műsorok szünetében nyugodtan felléphetnek véleményem szerint a gyerekek. 
Egy minimum ellátás mindenképpen lesz a vendégeinknek, ez mindig így szokott lenni.  
Hétből szóltak, hogy a mazsoretteknek az első fellépése volt ingyenes, a másodiknál vagy 
fizetünk egy minimum 10.000,-Ft összeget, vagy vállaljuk, hogy a mi gyermekeink is 
elmennek Hétbe fellépni.  
 
Tóth Csabáné: Volt már rá példa, hogy tőlünk felléptek a gyerekek.  
 
Hajdu Gábor: Ha tudunk biztosítani oda fellépőket, akkor ingyenesen jönnek, ha nem akkor 
egy jelképes összegért. 
 
Vass András: Valamilyen menüt mindenképpen javasolnék. 
 
Hajdu Gábor: Egy 500,-Ft költségű étel plusz  egy sör. Úgy gondolom az elmúlt éveket alapul  
véve, hogy 600 bón el is fogy. Szólok Évának, hogy még plusz 50 adaggal készüljön a 600-on 
felül. 
 
Elekes Péter: A helyi gyermekeket is fel lehetne készíteni, hogy fellépjenek a falunapunkon. 
Ebben az esetben a fellépő gyermek családja már biztos szívesebben kijönne. 
 
Hajdu Gábor: Nagyon nehéz felkészíteni őket, így a nyári hónapokban, nehéz az 
összehangolás. 
 
Elekes Péter: Meg kell próbálni. 
 
Hajdu Gábor: Természetesen nem tilos. 
 
Virág Imréné: Mi lesz ennek a forrása? A szociális keret terhére megy? 
 
Hajdu Gábor: A pénz megvan rá. 
 
Révay István: Most is van tervezve rá a költségvetésben. 
 
Garaj Dániel: Annyi tervezve nincs, mint amibe belekerül. 
 
Hajdu Gábor: Annyi pénz van rá, ami kifizethető. Sponzoroktól is kapunk hozzájárulást. A 
végén kell majd kasszát csinálni. Természetesen túlzásokba nem kell esni. Lehetne a menü 
virsli, vagy debreceni.  
 
Révay István: Tavaly is debreceni volt. 
 
Tóth Csabáné: Ilyen összegből valamilyen sült hús is lehetne menünek. 
 
Révay István: Hurka, vagy kolbász is lehetne a menü. Nálunk most egy rendezvényen 50 főre 
ilyen menü 15.000,-Ft-ba került. 
 
Virág Imréné: Évát meg kell kérdezni a lehetőségekről. 
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Hajdu Gábor: A közeljövőben egy rendkívüli ülést mindenképpen tartani kell ebben a 
témában. Addigra kérek Évától egy ajánlatot 3 féle menüre és annak tükrében eldöntjük.  
 
 
Hajdu Gábor: Az iskolai sportudvar tételes munkáira ajánlatokat kértünk be. A pálya 
bitumenezését, a füvesítést és játék, bútor kihelyezést tartalmazza. Ismertette az ajánlatokat, 
mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. Amennyiben augusztus 31-ig befejezik a 
munkálatokat, a füvesítés vonatkozásában, mivel az időjárás függő, valószínű, hogy szerződés 
módosítást fogunk eszközölni, mert ilyen forróságban kiégne a fű. Az árban legkedvezőbb 
KÉT-MAN Kft. Ózd ajánlatát javasolom elfogadni. 
 
Ujváry Ferenc: Mennyi pénz van rá? 
 
Garaj Dániel: 5,7 millió a nyert összeg, plusz az önerő. 
 
Hajdu Gábor: Kijön az ajánlat szerinti összeg az erre meglévő pénzből. 
 
Révay István: A falunapra kész lesz a pálya? 
 
Elekes Péter: Kinek ismerős ez a cég? 
 
Hajdu Gábor: Nekünk egyikőnknek sem ismerős egyik sem. Hétben, Járdánházán már 
dolgoztak, a kollégáktól érdeklődtem, az ajánlatkérés kapcsán. Jó véleményeket hallottam 
róluk. Meg fogjuk mondani, hogy a falunapra legyen kész a pálya, úgy készüljenek. 
 
Tóth Csabáné: Azért véleményem szerint nem kell siettetni a munkálatokat. Amennyiben nem 
lesz kész, úgy a játszókertbe is át lehet vinni az olyan programokat. 
 
Hajdu Gábor  polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Bánréve község Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

64/2007. (VII.25.) sz. határozat 
 
Tárgy: Iskolai sportudvar és hozzátartozó aszfaltburkolatű sportpálya  
felújítása 

 
Képviselő-testület az iskolai sportudvar és hozzátartozó aszfaltburkolatú  
sportpálya felújítására benyújtott kivitelezői árajánlatok közül a KÉT-MAN 
Építőipari, Szolgálatató és Kereskedelmi Kft. Ózd Virág út 12. szám 
kivitelezői ajánlatát fogadja el.  
Az ajánlat alapján – az ülésen elhangzottakat figyelembe véve – a kiviteli  
szerződés megköthető.  
 
Határidő: augusztus 03. 
Felelős: polgármester 

 
Hajdu Gábor: Megérkezett a Gyermekétkeztetési Alapítvány következő szállítmányáról az 
értesítés. Ismertette a GYEA levelét, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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Garaj Dániel: Mennyiségre nem sok ez a termék, a Vivaroval is el tudjuk hozni az előzetes 
felmérések szerint. A szétosztással kapcsolatosan az illetékes bizottság meghozza a döntését. 
 
 
Hajdu Gábor: A 27-i testvértelepüléssel közösen rendezendő találkozóval kapcsolatosan el 
szeretném mondani, hogy asztal és székek kerültek kivitelre. Az evőeszközök és a poharak 
műanyagok lesznek. Én reggel kimegyek és elkezdem elkészíteni az ebédet, ami pörkölt lesz. 
Az előzetes egyeztetés tükrében ők mintegy 09.30 órakor fognak érkezni saját autóikkal. Itt a 
hivatalban egy minimum ellátást kapnak, lesz szendvics, valamilyen ital, üdítő, Fornetti. Egy 
rövid ismerkedés, beszélgetés után jegyző Úrral elviszitek őket egy rövid sétára, megtekintik 
az intézményeinket, majd indulás ki Upponyba. Aztán egy késő délutánig tartó beszélgetés, 
ismerkedés a testvértelepülésünk képviselőivel. 
 
Elekes Péter: Én később fogok megérkezni Upponyba Ózdról, de visszafelé tudok hozni majd 
embereket. 
 
Hajdu Gábor: Akkor a találkozó pénteken 27-én 09.30 órakor itt a hivatalban. Az öltözék az 
szabadidős legyen. 
Az Ózdi TV-vel megkötésre került a szerződés a kisfilmmel kapcsolatosan. Már készültek 
anyagok, és az előzetes egyeztetések szerint jönnek a Falunapra is forgatni, az Idősek Estjére, 
az óvodai évnyitóra és szerepel benne a karácsony. Lesz még egy rész néhány lakóval történő 
beszélgetéssel, mint például Misi bácsival. Karácsonyig leforgatják a filmet.  
 
 
Révay István: Az orvosi rendelő előtti térre a padokat ki kellene helyezni, már többen jeleztek 
felém az ügyben. 
 
Hajdu Gábor: Természetesen 2 pad kerül kihelyezésre, amely már beszerzés alatt  van.  
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester                        jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
          Vass András                        Virág Imréné 
              képviselő                                                                  képviselő 
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	Tárgy: Beszámoló az ÁMK munkájáról

